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ZÁPIS 
 

z 7. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 09.09.2024 

 

Přítomni:  17:05 hod.:   doc. PhDr. Richard Biegel Ph.D., Mgr. et Mgr. Vladan Brož,  

             Mgr. Jan Čižinský, Ing. Jakob Hurrle, Ph.D., Mgr. Jiří Knitl,  

             PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D., Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D.,  

             Ignác Okamura, Mgr. Hana Šišková, Pavel Škarecký, Ing. Jiří Štěpán, 

             Martin Tománek, MgA. Hana Třeštíková, Pavel Zelenka, Mgr. Jiří Hejnic,  

             Pavlína Lacková, Ing. Jan Ladin, JUDr. Tomáš Vavřinec, Ing. Adam Kalous,  

             Radek Mikšík, Mgr. Martin Suchánek, Bc. Ondřej Melena             

         

                    17:10 hod.:  Pavel Vyhnánek, M.A. 

                  17:15 hod.:  Bc. Sylva Svobodová 

                  17:37 hod.:  PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D. 

                  17:55 hod.:  Ing. arch. Matěj Čunát 

                   

Omluveni:                    RNDr. Pavel Řepa, Josef Neuberg, Jana Machová 

Přizváni:           

Předsedající:                Mgr. Jan Čižinský   

Ověřovatelé:                Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17:06 hodin. 

Číslo 

bodu 

Bod 

Komentář 
1. Zahájení, volba návrhového a volebního výboru 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení: Mgr. et Mgr. Vladan Brož, 

Ing. Jiří Štěpán, doc. PhDr. Richard Biegel Ph.D. 

Předsedou návrhového výboru byl zvolen Mgr. et Mgr. Vladan Brož. 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

Hlasování: 21/0/0/1 

Pořadí bodu na programu: 1. 

 
 

2. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o předloženém programu. 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

Hlasování: 21/0/0/1 

Pořadí bodu na programu: 2. 
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3. Připomínky k zápisu z předešlého jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

Bez připomínek. 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Pořadí bodu na programu: 3. 

 
 

4. Dotazy a připomínky občanů 1 

  

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic požádal o slovo, protože se do tohoto bodu jednání hlásil jako 

občan. Vznesl dotaz týkající se Parku v ulici Rajská x Plynární ohledně uzamčeného prostoru, zdali je vhodné tento 

prostor uzavřít před veřejností. 

Dále se dotazuje ohledně dosažitelnosti sběrných dvorů pro obyvatele Prahy 7. 

 

Do zasedací místnosti přišli členové Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavel Vyhnánek, M.A., Bc. Sylva Svobodová 

 

Diskuze: Mgr. J. Knitl, Mgr. H. Šišková, Mgr. J. Čižinský  

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 4. 

 
 

5. Dotazy a připomínky občanů 2 

 

Mgr. Ondřej Mirovský, M.EM – občan P7 se vyjádřil k připomínkám Rady MČ Praha 7 ke zprávě EIA k projektu 

Vltavské filharmonie (pochvala Radě MČ Praha 7), následně vznesl dotazy týkající se  

- k dopravnímu řešení a prověření variant prostupnosti pro chodce 

- k diskuzi o stavbě Vltavské filharmonie 

 

Do zasedací místnosti přišla místostarostka MČ Praha 7 PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D. 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D. 

 

Mgr. Ondřej Mirovský, M.EM - se dále vyjadřuje  

- ke zprávě EIA k projektu Vltavské filharmonie 

- ohledně studie prostupnosti pro chodce 

- ohledně koncepce humanizace magistrály kolem Vltavské filharmonie 

 

Diskuze: PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., P. Zelenka  

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

 

Pořadí bodu na programu: 5. 

 
 

6. 0074/24-Z ke zprávě o výsledcích hospodaření MČ Praha 7 za 1. pololetí 2024 - hlavní činnost 

Předložil radní Martin Tománek  

Předkladatel: RAD Martin Tománek 

Zpracoval: Odbor ekonomický 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 17/0/5/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 6. 
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7. 0075/24-Z ke zprávě o výsledcích hospodaření MČ Praha 7 za 1. pololetí roku 2024 v rámci hospodářské 

činnosti - úseku zdaňované činnosti 

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec Mareš, 

Ph.D. 

Zpracoval: Odbor ekonomický 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 18/0/3/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 7. 

 
 

8. 0076/24-Z k aktualizaci dokumentu "Zadání pro interiér ulic"  

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

Předkladatel: MISTA PhDr. Ing. arch. Lenka 

Burgerová, Ph.D. 

Zpracoval: Odbor rozvoje a péče o veřejný 

prostor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 19/0/2/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 8. 

 
 

9. 0077/24-Z k informaci o zpracování aktualizace Demografické studie správního obvodu Praha 7 v rámci 

projektu „Strategie a rozvoj Kontaktního místa pro bydlení v území Prahy 7“, reg. č. 

CZ.03.02.01/00/22_007/0000919 

Předložila místostarostka Mgr. Hana Šišková  

Předkladatel: MISTA Mgr. Hana Šišková 

Zpracoval: Odbor vzdělávání a projektového 

řízení 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 9. 

 
 

10. 0078/24-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 

Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 6. a 7. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024     

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 21/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 10. 

 
 

11. 0079/24-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 6. a 7. 

jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024    

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena  

Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Kontrolní výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 21/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 11. 

 
 

12. 0080/24-Z k informaci o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 6. a 7. 

jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Předkladatel: PŘED FV Jana Machová 

Zpracoval: Finanční výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 20/0/0/4 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 12. 
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13. 0081/24-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva MČ 

Praha 7 v období mezi 6. a 7. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024  

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová  

Předkladatel: PŘED VSZ Sylva Svobodová 

Zpracoval: Výbor pro VSZ 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 20/0/0/4 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 13. 

 
 

14. 0082/24-Z k dopisu adresovaném Zastupitelstvu MČ Praha 7 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Diskuze: Ing. J. Ladin, Mgr. J. Čižinský 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 21/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 14. 

 
 

15. Různé - dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

Do zasedací místnosti přišel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. arch. Matěj Čunát 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic vznesl dotaz týkající se 

- dopravního řešení k projektu Vltavské filharmonie 

- dopravních sloupků 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin vyjádřil nespokojenost se způsobem organizace odpovídání na dotazy 

členů Zastupitelstva MČ Praha 7, následně vznesl dotazy týkající se 

- pozvánky na slavnostní otevření parku U Vody 

- informování o sousedském festivalu Letenská místa na webu MČ Praha 7 
 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., P. Zelenka, MgA. H. Třeštíková, Mgr. J. Hejnic 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic se vyjadřuje k 

- dopravnímu incidentu před budovou Trojského gymnázia  

- zajištění dopravní bezpečnosti a regulaci tranzitní dopravy v ulici Trojská 

- dopravním sloupkům a balisetům a jejich dopravních opatření 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin se vyjadřuje 

- k dopravním úpravám na křižovatce Milady Horákové x Františka Křížka u Polikliniky Prahy 7  

- ke snížení počtu parkovacích míst 

- k dopravním sloupkům u ZŠ Letohradská 

- k agendě dopravních přestupků 

 

Diskuze: P. Zelenka, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., P. Vyhnánek, M.A  

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku člena Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jana Ladina, a o 3. 

příspěvku místostarosty Pavla Zelenky do diskuze. 

Hlasování: 22/0/0/4 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin se dále dotazuje ohledně 

- dopravního řešení za posledních 15 let a co se změnilo 

- návrhu řešení bezpečnosti na dopravních komunikacích 

- agendy dopravních přestupků 

 

Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský 

 

Radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. informuje ohledně Dobrovolnického centra Agora 7 

- ke strategii a modelu o dlouhodobém partnerství, financování činnosti Přístavu 7 

- k možnosti založení pracovní skupiny a k zárukám MČ Praha 7, z hlediska využitelnosti peněz a směřování 

dané organizace  
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Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku člena Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiřího Hejnice do 

diskuze. 

Hlasování: 21/0/0/5 

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic se dále vyjadřuje k 

- dopravním sloupkům u křižovatky U Parního mlýna x U Uranie, ohledně bezpečnosti nevidomých chodců  

- posouzení dané situace z hlediska bezpečnosti  

 

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 JUDr. Tomáš Vavřinec se dotazuje ohledně přechodu na  

nábř. Kpt. Jaroše x Bubenské nábřeží 

 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 4. příspěvku člena místostarosty Pavla Zelenky do diskuze. 

Hlasování: 19/0/0/7 

 

Členka Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavlína Lacková se se zmiňuje k dopravním sloupkům u křižovatky U Parního 

mlýna x U Uranie, ohledně zredukování počtu parkovacích míst u ZŠ U Uranie se speciálními vzdělávacími 

potřebami. Proč by místo zrušených míst nemohly být Parkoviště typu K + R. 

 

Diskuze: P. Zelenka 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace                                         Pořadí bodu na programu: 15. 

 

16. 

 
Závěr 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 16. 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 v 18:42 hodin. 

 

 

 

 

 

Přílohy: Hlasování 

 

 

______________________________________ 

Mgr. Jan Čižinský 

Ověřovatelé:  

 

_____________________________                                                _____________________________ 

Bc. Ondřej Melena                  Martin Tománek 
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Zapisovatelé:  

 

Lukáš Petrusek – zápis                Jiřina Ullrichová – usnesení 

Klára Šikýřová – hlasovací zařízení 

 


